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ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Βασίλης Κεγκέρογλου 

Βουλευτής Ν. Ηρακλείου 

           

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Οικονομικών, κ. Χρήστο Σταικούρα  

 

Θέμα: «Αυτοτελής φορολόγηση εφημεριών Ιατρικού Προσωπικού Νοσοκομείων, Κέντρων Υγείας, 

ΕΚΑΒ και όλων των υγειονομικών μονάδων»  

 

Η αυτοτελής φορολόγηση των αμοιβών από εφημερίες του ιατρικού προσωπικού των 

Νοσοκομείων του ΕΣΥ, των Κέντρων Υγείας, του ΕΚΑΒ και όλων των κοινωνικών και υγειονομικών 

μονάδων έχει τεθεί από καιρό ως αίτημα, αλλά η κρίση του Covid-19 ανέδειξε την ανάγκη να 

θεσμοθετηθεί άμεσα καθώς έχουν αυξηθεί υπέρμετρα οι απαιτήσεις από το Ιατρικό Προσωπικό που 

εργάζεται σε όλα τα επίπεδα και τις δομές του Εθνικού Συστήματος Υγείας αλλά και στο ΕΚΑΒ.   

Η αύξηση όμως αυτή των εφημεριών και της υπερωριακής απασχόλησης του Ιατρικού 

Προσωπικού και των σχετικών αμοιβών προκαλεί υπέρμετρη φορολόγηση του εισοδήματος του αν αυτό 

φορολογηθεί βάσει των πάγιων διατάξεων του Κώδικα Φορολογίας Εισοδήματος όπως έχει 

θεσμοθετηθεί με το άρθρο 15 του ν.4172/2013 όπως ισχύει.. Η υπέρμετρη φορολόγηση, πέραν των 

παραπάνω, προκύπτει και από την αύξηση της εισφοράς αλληλεγγύης, από την κατάργηση της οποίας η 

κυβέρνηση με μία εντελώς άδικη και αναιτιολόγητη απόφαση εξαίρεσε τους εργαζόμενους στο δημόσιο, 

μεταξύ των οποίων και οι ιατροί του ΕΣΥ και του ΕΚΑΒ.  

Ως πράξη δίκαιης φορολόγησης αλλά και ελάχιστη αναγνώριση του τιτάνιου έργου του ιατρικού 

προσωπικού των Νοσοκομείων, των Κέντρων Υγείας, του ΕΚΑΒ και όλων των κοινωνικών και 

υγειονομικών μονάδων, προτάθηκε από το Κίνημα Αλλαγής και με κατάθεση τροπολογίας, η αυτοτελής 

φορολόγηση της εφημεριακής απασχόλησης τουλάχιστον για το έτος 2020 και 2021 λόγω της        

έκτακτης κατάστασης της πανδημίας του Covid-19 και μετά από αξιολόγηση να εξεταστεί η μόνιμη 

εφαρμογή του.  
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Επειδή δεν υπήρξε τεκμηριωμένη απόρριψη της πρότασης μας και  

     Επειδή δεν ελήφθη άλλο μέτρο που να αντιμετωπίζει το πρόβλημα 

 

     Ερωτάστε κύριε Υπουργέ 

 

Προτίθεστε να αποδεχθείτε την πρόταση μας για αυτοτελή φορολόγηση των αμοιβών από εφημερίες 

του ιατρικού προσωπικού των Νοσοκομείων του ΕΣΥ, των Κέντρων Υγείας, του ΕΚΑΒ και όλων των 

κοινωνικών και υγειονομικών μονάδων, ως πράξη δίκαιης φορολόγησης αλλά και ελάχιστη αναγνώριση 

του τιτάνιου έργου τους;. 

 

 

 

                                                                                          Ο ερωτών Βουλευτής 

          

  

                                                                                     Βασίλης Κεγκέρογλου 




